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PROTOKÓŁ NR XII/2025 

z Sesji Rady Gminy Bełchatów z dnia 23 stycznia 2025 r. o godz. 1200 

- sala konferencyjna Urzędu Gminy Bełchatów. 

Ad pkt 1. 

Otwarcie posiedzenia, przywitanie, stwierdzenie kworum. 

 

Otwarcia obrad XII Sesji Rady Gminy Bełchatów XI kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady Gminy Bełchatów Rafał Furczyński, który zgodnie ze statutem Gminy 

przewodniczył obradom. Powitał serdecznie wszystkich Radnych, władze gminy, oświadczył, 

iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 Radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Nieobecna Radna Grażyna Kałużna 

Nieobecny Radny Damian Boruński 

                     Załącznik nr 1 – lista obecności radnych 

         Załącznik nr 2 – lista obecności gości 

 

1. Otwarcie posiedzenia, przywitanie, stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie protokołu nr XI/2024. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych  

z mieszkańcami Gminy Bełchatów w przedmiocie zmiany granic administracyjnych 

Gminy Bełchatów. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy  

Bełchatów na rok 2025”. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podziału sołectwa Łękawa i utworzenia 

sołectwa Kalisko-Kąsie.  

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny w Gminie Bełchatów. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Bełchatów na 2025 rok. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania 

Młodzieżowej Rady Gminy Bełchatów i nadania jej Statutu. 
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9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Bełchatów. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmian w budżecie Gminy 

Bełchatów na 2025 rok. 

11. Informacja Wójta Gminy o działalności między sesjami. 

12. Rozpatrzenie pism, które wpłynęły do Rady Gminy w okresie między sesjami. 

13. Sprawy różne. 

14. Zakończenie obrad. 

 

 

Załącznik nr 3 – zawiadomienie 

o terminie sesji wraz z  

proponowanym porządkiem obrad. 

 

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Czy mają Państwo uwagi do porządku obrad? 

Radna Ewa Gębarowska:  

(2:37 w nagraniu wideo)  

Radna wniosła o rozszerzenie porządku obrad i wprowadzenie w punkcie 9 rozpatrzenie 

projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działa Wójta Gminy Bełchatów w zakresie 

likwidacji szkody zgłoszonej przez jednostkę OSP Ludwików. 

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Dodam jeszcze, że do pism zostały dołączone dwie 

uchwały Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, proszę o zapoznanie się. Poddaję pod 

głosowanie Wniosek Radnej Ewy Gębarowskiej.  

 

Głosowano w sprawie: Wniosek o zmianę porządku obrad - czas głosowania: 23 
stycznia 2025, godz. 12:10 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
Damian Boruński (NIEOBECNI), Feliks Frączkowski (ZA), Rafał Furczyński (ZA), Ewa Gębarowska (ZA), Renata 
Jabłońska (ZA), Grażyna Kałużna (NIEOBECNI), Ilona  Kołodziej (ZA), Piotr Kotas (ZA), Paweł  Lesiak (ZA), 
Bogusława Maziarz (ZA), Magdalena Rzepecka (ZA), Monika Sadura (ZA), Artur Szczerbetka (ZA), Janusz 
Werecki (ZA), Mariusz  Wolak (ZA) 
 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Wniosek Radnej został przyjęty . Porządek obrad po 

zmianach prezentuje się następująco: 

 

1.  Otwarcie posiedzenia, przywitanie, stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie protokołu nr XI/2024. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych  
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z mieszkańcami Gminy Bełchatów w przedmiocie zmiany granic administracyjnych 

Gminy Bełchatów. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy  

Bełchatów na rok 2025”. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podziału sołectwa Łękawa i utworzenia 

sołectwa Kalisko-Kąsie.  

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny w Gminie Bełchatów. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Bełchatów na 2025 rok. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania 

Młodzieżowej Rady Gminy Bełchatów i nadania jej Statutu. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działa Wójta Gminy 

Bełchatów w zakresie likwidacji szkody zgłoszonej przez jednostkę OSP Ludwików. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Bełchatów. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmian w budżecie Gminy 

Bełchatów na 2025 rok. 

12. Informacja Wójta Gminy o działalności między sesjami. 

13. Rozpatrzenie pism, które wpłynęły do Rady Gminy w okresie między sesjami. 

14. Sprawy różne. 

15. Zakończenie obrad. 

 

 

Ad pkt 2. 

(5:30 w nagraniu wideo) 

Przyjęcie protokołu nr XI/2024. 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Wpłynęła uwaga od Radnej Moniki Sadury, która 

została ujęta w protokole. Nie na więcej uwag, przystępujemy do głosowania. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu nr XI/2024. - czas głosowania: 23 
stycznia 2025, godz. 12:11 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
Damian Boruński (NIEOBECNI), Feliks Frączkowski (ZA), Rafał Furczyński (ZA), Ewa Gębarowska (ZA), Renata 
Jabłońska (ZA), Grażyna Kałużna (NIEOBECNI), Ilona  Kołodziej (ZA), Piotr Kotas (ZA), Paweł  Lesiak (ZA), 



- 4 - 
 

Bogusława Maziarz (ZA), Magdalena Rzepecka (ZA), Monika Sadura (ZA), Artur Szczerbetka (ZA), Janusz 
Werecki (ZA), Mariusz  Wolak (ZA) 
 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Protokół został przyjęty. 

Ad pkt 3. 

(6:38 w nagraniu wideo) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych  

z mieszkańcami Gminy Bełchatów w przedmiocie zmiany granic administracyjnych Gminy 

Bełchatów. 

Uchwała nr XII/100/2025 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę o wprowadzenie projektu uchwały wraz  

z autopoprawkami. 

Wprowadzenia dokonał Kierownik Włodzimierz Galimski. Pan Wójt przedstawił materiał 

filmowy, który nawiązuje do przedmiotowej uchwały. 

Radny Paweł Lesiak: Radny przedstawił stanowisko Klubu Radnych „Łączy Nas Gmina”, 

mobilizując Radnych, Sołtysów do działania w przedmiocie zmiany granic administracyjnych 

Gminy Bełchatów. Powiedział, że powinniśmy dotrzeć również do tych mieszkańców, gdzie 

zastrzyk inwestycyjny w ich regionie był mało odczuwalny, którzy mogą mieć w związku z 

tym wątpliwości, czy angażować się w konsultacje. 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Podkreślił, iż dla Gminy Bełchatów posiadanie 

dochodów z Woli Grzymaliny jest niepodważalnym warunkiem do dalszego działania, ale 

również dla całego regionu. Zadeklarował pomoc w przeprowadzeniu konsultacji i dotarciu 

do każdego mieszkańca..  

Pan Wójt Konrad Koc: Odniósł się do wypowiedzi Radnego Pawła Lesiaka, poprosił aby 

pamiętać, że z tych środków pomimo, czy w którymś regionie jest mniejszy czy większy 

zastrzyk inwestycji w danym momencie, to wszyscy mieszkańcy z nich korzystają. Przytoczył 

między innymi darmowy transport, płatność za odpady, za które mieszkańcy płacą połowę, 

niską stawkę za wodę oraz dopłaty do OZE. Poprosił Radnych o wsparcie projektu oraz 

poinformował o zebraniu z Sołtysami, które odbędzie się 28.01.2024 r. o godzinie 17:00 w 

szkole w Dobiecinie, w celu przedstawienia przebiegu konsultacji z mieszkańcami w 

przedmiotowej sprawie.  

Radny Paweł Lesiak: Chciał sprostować wypowiedź, która w jego kwestii została, źle 

odczytana. Poinformował, iż nie wypowiadał się, aby negować, że dzięki środkom ze zmiany 

granic, mieszkańcy posiadają korzyści, o których Pan Wójt wspomniał. Miał na myśli kwestię 

dotarcia do osób, które myślą tylko kategoriami inwestycyjnymi.  

Radna Renata Jabłońska: Zadeklarowała pomoc w przeprowadzeniu konsultacji  
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z mieszkańcami. 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Odniósł się do wypowiedzi Radnego Pawła Lesiaka,  

iż nasza Gmina jest daleko za Gminą Kleszczów i potrzebujemy sporo czasu, aby dotrzeć  

w każde miejsce z wykonaniem inwestycji.   

Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy Bełchatów.  

Przewodniczący Rafał Furczyński: Nie ma więcej głosów w dyskusji, przystępujemy do 

głosowania projektu uchwały wraz z autopoprawkami. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Bełchatów w 
przedmiocie zmiany granic administracyjnych Gminy Bełchatów. - czas 
głosowania: 23 stycznia 2025, godz. 12:35 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
Damian Boruński (NIEOBECNI), Feliks Frączkowski (ZA), Rafał Furczyński (ZA), Ewa Gębarowska (ZA), Renata 
Jabłońska (ZA), Grażyna Kałużna (NIEOBECNI), Ilona  Kołodziej (ZA), Piotr Kotas (ZA), Paweł  Lesiak (ZA), 
Bogusława Maziarz (ZA), Magdalena Rzepecka (ZA), Monika Sadura (ZA), Artur Szczerbetka (ZA), Janusz 
Werecki (ZA), Mariusz  Wolak (ZA) 
 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Uchwała została podjęta. 

Ad pkt 4. 

(30:53 w nagraniu wideo) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bełchatów na rok 

2025”. 

Uchwała nr XII/101/2025 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę o wprowadzenie. 

Wprowadzenia dokonał Kierownik Włodzimierz Galimski 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Nie ma głosów w dyskusji, przystępujemy do 

głosowania.  

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy  Bełchatów na rok 2025”. - czas 
głosowania: 23 stycznia 2025, godz. 12:38 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
Damian Boruński (NIEOBECNI), Feliks Frączkowski (ZA), Rafał Furczyński (ZA), Ewa Gębarowska (ZA), Renata 
Jabłońska (ZA), Grażyna Kałużna (NIEOBECNI), Ilona  Kołodziej (ZA), Piotr Kotas (ZA), Paweł  Lesiak (ZA), 
Bogusława Maziarz (ZA), Magdalena Rzepecka (ZA), Monika Sadura (ZA), Artur Szczerbetka (ZA), Janusz 
Werecki (ZA), Mariusz  Wolak (ZA) 
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Przewodniczący Rafał Furczyński: Uchwała została podjęta. 

Ad pkt 5. 

(33:33 w nagraniu wideo) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podziału sołectwa Łękawa i utworzenia sołectwa 

Kalisko-Kąsie.  

Uchylona 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę o wprowadzenie. 

Wprowadzenia dokonał Kierownik Sławomir Kuśmierek 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Zapytał ile osób będzie liczyło nowe sołectwo. Pomimo 

wielu wątpliwości wyraził przychylną opinię dotyczącą utworzenia sołectwa Kalisko – Kąsie.  

Wiceprzewodniczący Mariusz Wolak: Stwierdził, że nie widzi sensu tworzenia tak małego 

sołectwa liczącego 38 mieszkańców. Zaproponował utworzenie na przykład stowarzyszenia, 

w którym mieszkańcy będą mogli aktywnie uczestniczyć.  

Radna Renata Jabłońska: Na podstawie wniosku, który został złożony przez mieszkańców, 

zapytała, czy wiemy z jakiego terenu mieszkańcy korzystają i czy mają dostęp do Sali OSP, 

placów zabaw itp. Odnosząc się do odpowiedzi Kierownika Sławomira Kuśmierka, 

mówiącego o braku zainteresowania mieszkańców o dalszym przebiegu czynności, uważa że 

na ten moment nie widzi sensu powołania tego sołectwa. Stwierdziła, że na początek warto 

zaproponować mieszkańcom na przykład powołanie Koła Gospodyń Wiejskich, aby swoje 

więzi zacieśniać.  

Wiceprzewodniczący Piotr Kotas: Zapytał, czy w konsultacjach również brały udział osoby, 

które są przypisane do gminy Kamieńsk.  

Odpowiedzi udzielił Kierownik Sławomi Kuśmierek  

Przewodniczący Rafał Furczyński: Nie ma więcej głosów w dyskusji, przystępujemy do 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podziału 
sołectwa Łękawa i utworzenia sołectwa Kalisko-Kąsie.  - czas głosowania: 23 
stycznia 2025, godz. 12:52 

Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
Damian Boruński (NIEOBECNI), Feliks Frączkowski (PRZECIW), Rafał Furczyński (ZA), Ewa Gębarowska 
(PRZECIW), Renata Jabłońska (PRZECIW), Grażyna Kałużna (NIEOBECNI), Ilona  Kołodziej (WSTRZYMUJĘ 
SIĘ), Piotr Kotas (PRZECIW), Paweł  Lesiak (ZA), Bogusława Maziarz (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Magdalena 
Rzepecka (PRZECIW), Monika Sadura (ZA), Artur Szczerbetka (PRZECIW), Janusz Werecki (PRZECIW), 
Mariusz  Wolak (PRZECIW) 
  
Przewodniczący Rafał Furczyński: Uchwała nie została podjęta. 
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Ad pkt 6. 

(47:28 w nagraniu wideo) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny w Gminie Bełchatów. 

Uchwała nr XII/102/2025 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę o wprowadzenie. 

Wprowadzenia dokonała Z-ca Kierownika Iwona Pole  

Przewodniczący Rafał Furczyński: Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Bełchatów. - czas 
głosowania: 23 stycznia 2025, godz. 12:55 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
Damian Boruński (NIEOBECNI), Feliks Frączkowski (ZA), Rafał Furczyński (ZA), Ewa Gębarowska (ZA), Renata 
Jabłońska (ZA), Grażyna Kałużna (NIEOBECNI), Ilona  Kołodziej (ZA), Piotr Kotas (ZA), Paweł  Lesiak (ZA), 
Bogusława Maziarz (ZA), Magdalena Rzepecka (ZA), Monika Sadura (ZA), Artur Szczerbetka (ZA), Janusz 
Werecki (ZA), Mariusz  Wolak (ZA) 
 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Uchwała została podjęta. 

Ad pkt 7. 

(50:10 w nagraniu wideo) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Bełchatów na 2025 rok. 

Uchwała nr XII/103/2025 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę o wprowadzenie. 

Wprowadzenia dokonała Kierownik Anna Więcławek 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Otwieram dyskusje 

Radna Renata Jabłońska: Zapytała o wartość wynagrodzenia, podzielonego na koszty i 

opłaty oraz od czego jest to uzależnione. Radna zapytała ile wniosków zostało złożonych na 

doskonalenie zawodowe nauczycieli.  

Odpowiedzi udzieliła Kierownik Anna Więcławek 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Nie ma więcej głosów w dyskusji, przystępujemy do 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu 
dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w 



- 8 - 
 

placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Bełchatów na 2025 rok. - 
czas głosowania: 23 stycznia 2025, godz. 12:59 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
Damian Boruński (NIEOBECNI), Feliks Frączkowski (ZA), Rafał Furczyński (ZA), Ewa Gębarowska (ZA), Renata 
Jabłońska (ZA), Grażyna Kałużna (NIEOBECNI), Ilona  Kołodziej (ZA), Piotr Kotas (ZA), Paweł  Lesiak (ZA), 
Bogusława Maziarz (ZA), Magdalena Rzepecka (ZA), Monika Sadura (ZA), Artur Szczerbetka (ZA), Janusz 
Werecki (ZA), Mariusz  Wolak (ZA) 
 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Uchwała została podjęta. 

Ad pkt 8. 

(56:06 w nagraniu wideo) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania 

Młodzieżowej Rady Gminy Bełchatów i nadania jej Statutu. 

Uchwała nr XII/104/2025 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę o wprowadzenie. 

Wprowadzenia dokonała Kierownik Edyta Brożyna 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Nie ma głosów w dyskusji, przystępujemy do 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy Bełchatów i nadania 
jej Statutu. - czas głosowania: 23 stycznia 2025, godz. 13:04 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
Damian Boruński (NIEOBECNI), Feliks Frączkowski (ZA), Rafał Furczyński (ZA), Ewa Gębarowska (ZA), Renata 
Jabłońska (ZA), Grażyna Kałużna (NIEOBECNI), Ilona  Kołodziej (ZA), Piotr Kotas (ZA), Paweł  Lesiak (ZA), 
Bogusława Maziarz (ZA), Magdalena Rzepecka (ZA), Monika Sadura (ZA), Artur Szczerbetka (ZA), Janusz 
Werecki (ZA), Mariusz  Wolak (ZA) 
  
Przewodniczący Rafał Furczyński: Uchwała została podjęta. 

Ad pkt 9. 

(59:45 w nagraniu wideo) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działa Wójta Gminy 

Bełchatów w zakresie likwidacji szkody zgłoszonej przez jednostkę OSP Ludwików. 

Uchwała nr XII/105/2025 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę o wprowadzenie projektu uchwały  

Wprowadzenia dokonała Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Ewa 

Gębarowska 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Nie ma głosów w dyskusji, przystępujemy do 

głosowania. 
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Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 
skargi na działania Wójta Gminy Bełchatów w zakresie likwidacji szkody 
zgłoszonej przez jednostkę OSP Ludwików - czas głosowania: 23 stycznia 2025, 
godz. 13:22 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
Damian Boruński (NIEOBECNI), Feliks Frączkowski (ZA), Rafał Furczyński (ZA), Ewa Gębarowska (ZA), Renata 
Jabłońska (ZA), Grażyna Kałużna (NIEOBECNI), Ilona  Kołodziej (ZA), Piotr Kotas (ZA), Paweł  Lesiak 
(WSTRZYMUJĘ SIĘ), Bogusława Maziarz (ZA), Magdalena Rzepecka (ZA), Monika Sadura (WSTRZYMUJĘ 
SIĘ), Artur Szczerbetka (ZA), Janusz Werecki (ZA), Mariusz  Wolak (ZA) 
 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Uchwała została podjęta. Skargę uznano za bezzasadną.  

Ad pkt 10. 

(1:03:40 w nagraniu wideo) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Bełchatów. 

Uchwała nr XII/106/2025 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę o wprowadzenie. 

Wprowadzenia dokonała Skarbnik Małgorzata Łągiewska 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Nie ma głosów w dyskusji, przystępujemy do 

głosowania projektu uchwały wraz z autopoprawkami. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bełchatów. - czas głosowania: 23 
stycznia 2025, godz. 13:24 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
Damian Boruński (NIEOBECNI), Feliks Frączkowski (ZA), Rafał Furczyński (ZA), Ewa Gębarowska (ZA), Renata 
Jabłońska (ZA), Grażyna Kałużna (NIEOBECNI), Ilona  Kołodziej (ZA), Piotr Kotas (ZA), Paweł  Lesiak (ZA), 
Bogusława Maziarz (ZA), Magdalena Rzepecka (ZA), Monika Sadura (ZA), Artur Szczerbetka (ZA), Janusz 
Werecki (ZA), Mariusz  Wolak (ZA) 
  
Przewodniczący Rafał Furczyński: Uchwała została podjęta. 

Ad pkt 11. 

(1:06:19 w nagraniu wideo) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmian w budżecie Gminy Bełchatów 

na 2025 rok. 

Uchwała nr XII/107/2025 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę o wprowadzenie. 

Wprowadzenia dokonała Skarbnik Małgorzata Łągiewska 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Otwieram dyskusje 
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Radna Monika Sadura: Poprosiła o wyjaśnienie przeznaczenia kwoty 200 000,00 zł. na 

zadaniu – zakup usług pozostałych w załączniku nr 2, dział 600, rozdział 616, paragraf 4270. 

Zapytała o kwotę 1400,00 zł., na zadaniu zakup materiałów i wyposażenia w dziale 921, 

rozdziale 92109, paragrafie.  

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Małgorzata Łągiewska, Kierownik Mirosław Klimas, Z-ca 

Kierownika Beata Markowiak 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Nie ma więcej głosów w dyskusji, przystępujemy do 

głosowania projektu uchwały wraz z autopoprawkami. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
zmian w budżecie Gminy Bełchatów na 2025 rok. - czas głosowania: 23 stycznia 
2025, godz. 13:31 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
Damian Boruński (NIEOBECNI), Feliks Frączkowski (ZA), Rafał Furczyński (ZA), Ewa Gębarowska (ZA), Renata 
Jabłońska (ZA), Grażyna Kałużna (NIEOBECNI), Ilona  Kołodziej (ZA), Piotr Kotas (ZA), Paweł  Lesiak (ZA), 
Bogusława Maziarz (ZA), Magdalena Rzepecka (ZA), Monika Sadura (ZA), Artur Szczerbetka (ZA), Janusz 
Werecki (ZA), Mariusz  Wolak (ZA) 
  
Przewodniczący Rafał Furczyński: Uchwała została podjęta. 

Ad pkt 12. 

(1:12:54 w nagraniu wideo) 

Informacja Wójta Gminy o działalności między sesjami. 

Radni odbyli dyskusje nad informacją Wójta Gminy.  

 

Ad pkt 13. 

(1:15:50 w nagraniu wideo) 

Rozpatrzenie pism, które wpłynęły do Rady Gminy w okresie między sesjami. 

Brak głosów w dyskusji. 

Ad pkt 14. 

(1:15:57 w nagraniu wideo) 

Sprawy różne. 

W sprawach różnych głos zabrali: Radny Paweł Lesiak w sprawie nakazów podatkowych , w 

sprawie pozwu przeciwko firmie, od której zakupiliśmy autobusy elektryczne. Radna Renata 

Jabłońska w sprawie realizacji zadania szkoły w Janowie. Radna Monika Sadura z prośbą, 

aby Pan Wójt uczestniczył na najbliższej Sesji w sprawach różnych, w sprawie wyrobów 

zawierających azbest, w sprawie naboru uzupełniającego do SIM-ów. Radny Paweł Lesiak w 

sprawie ekspertyz w szkole w Janowie, w sprawie wywozu odpadów komunalnych. Radna 
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Bogusława Maziarz w sprawie stypendium dla sportowców. Radna Monika Sadura  w 

sprawie autobusów zastępczych. Przewodniczący Rafał Furczyński w sprawie wypowiedzi 

Radnego Pawła Lesiaka na poprzedniej Sesji. Radny Paweł Lesiak w odpowiedzi na 

wypowiedź Przewodniczącego Rafała Furczyńskiego, przeprosił, za przytoczenie 

nieprecyzyjnych wypowiedzi. Radna Renata Jabłońska w sprawie wypowiedzi Radnego 

Pawła Lesiaka. Radna Monika Sadura w sprawie wypowiedzi Przewodniczącego Rafała 

Furczyńskiego. 

Ad pkt 15. 

(1:47:37 w nagraniu wideo) 

Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rafał Furczyński stwierdził, iż porządek obrad XII Sesji Rady Gminy 

został wyczerpany. Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim za udział 

i zakończył obrady. 

 

 

Protokołowała:                                                                Przewodniczący: 


